
کشف 146 هزار دلار تقلبی در تهران آژیر

گروه اجتماعی: دبیر کمیس��یون قاچاق کالا و موادمخدر اس��تان 
ته��ران از کش��ف 146 ه��زار دلار تقلب��ی در پایتخ��ت خبر داد. 
به گزارش باش��گاه خبرن��گاران جوان، ول��ی پوراحمدی نژاد، دبیر 
کمیس��یون قاچاق کالا و موادمخدر اس��تان ته��ران اظهار کرد: از 
ابتدای س��ال تاکنون 121 نفر در حوزه قاچاق کالا و ارز توس��ط 
نیروی انتظامی دس��تگیر ش��ده اند و همچنین حدود 10 صرافی 
غیرمجاز نیز شناسایی ش��د. وی افزود: حدود 221 صرافی توسط 
بانک مرکزی و نیروی انتظامی مورد بازرسی قرار گرفت که مقدار 
زیادی دلار تقلبی و ارز از این صرافی ها کشف شد. همچنین 146 
هزار دلار تقلبی که از طریق شبکه های مجازی و به صورت تلفنی 
توزیع و عرضه شده بود، کشف و ضبط شد. پوراحمدی نژاد گفت: 

دولت بازار ثانویه تأمین ارز را مد نظر قرار داده و تا هفته آینده این 
بازار به صورت پایلوت اجرایی خواهد ش��د. وی گفت: سازمان های 
امنیتی در مراکز و فرودگاه ها استقرار یافته  اند تا ورود و خروج طلا 
و ارز از طریق فرودگاه ها را رصد کنند، در همین راس��تا حدود 95 
درصد طلا و ارزی که در این اماکن جاس��ازی ش��ده بود، کشف و 
ضبط شد. دبیر کمیس��یون قاچاق کالا و موادمخدر استان تهران 
گفت: ما در کالاهای مختلفی مانند تلفن همراه، ثبت  سفارش ها و 
ارزیابی قیمت و واردات را داش��تیم. گزارش هایی در این باره برای 
ما رسیده بود که توانستیم با متخلفان در این زمینه برخورد کنیم. 
وی در پای��ان تصریح کرد: رهگی��ری ارز دولتی که به واردات کالا 
اختص��اص یافته بود و برخی از دریافت کنندگان از آن در مصارف 

دیگری اس��تفاده  می کردند، کار س��ختی نبود و م��ا امیدواریم با 
هوش��یاری مردم و مسؤولان بتوانیم در زمینه واردات و ارز دولتی 

آرامش را به کشور بازگردانیم.

گروه اجتماعی: جانشین سازمان 
وظیفه عمومی ناجا گفت: قانون 
جریمه مشمولان غایب فرصتی است تا مشمولانی 
که بیش از ۸ س��ال غیبت دارند، بتوانند وضعیت 
خدمتی خود را مشخص کنند. به گزارش باشگاه 
خبرنگاران جوان، س��ردار ابراهیم کریمی گفت: 
قانون جریمه مش��مولان غایب فرصتی اس��ت تا 
مشمولانی که بیش از ۸ سال غیبت دارند، بتوانند 
وضعیت خدمتی خود را مشخص کنند. وی با بیان 
این مطلب که با اجرای این قانون در سال جاری، 
تاکنون بیش از 11 هزار درخواس��ت ثبت ش��ده، 
افزود: مش��مولانی که تا پایان سال 9۷ بیش از ۸ 
سال غیبت دارند، می توانند از طریق دفاتر خدمات 
الکترونیک انتظامی )پلیس+10( و مطابق با قانون 

جریمه مشمولان غایب، برای ثبت نام اقدام کنند. 
جانشین س��ازمان وظیفه عمومی ناجا با اشاره به 
تغییرات مربوط به ضوابط دانشجویان انصرافی در 
قانون جریمه مشمولان غایب، گفت: دانشجویان 
دارای معافیت تحصیلی که تحصیلات خود را به 
اتمام نرسانده و تا پایان شهریورماه 96 انصراف داده 
یا اخراج ش��ده باشند، از تاریخ فراغت از تحصیل 
در مقطع قبلی غایب محسوب می شوند و چنانچه 
غیبت آنان تا پایان س��ال 9۷ به بیش از ۸ س��ال 
برس��د در شمول این معافیت قرار می گیرند. وی 

ادامه داد: از آنجا که مشمولان ایرانی مقیم خارج 
از کش��ور با بیش از ۸ سال غیبت، اجازه تردد به 
کشور را نخواهند داشت، لذا باید با انجام خدمت 
سربازی یا بهره مندی از این امتیاز وضعیت خدمتی 
خود را مشخص کنند. سردار کریمی خاطرنشان 
کرد: متقاضیان در صورت نیاز به اطلاعات بیشتر 
می توانند از طریق پایگاه اطلاع رسانی سازمان نظام 
وظیفه یا س��امانه تلفن گویا و پیامکی از آخرین 
اخب��ار مربوط به قانون جریمه مش��مولان غایب 

مطلع شوند.

جانشین سازمان وظیفه عمومی ناجا خبر دادنظام وظیفه

تعیین تکلیف مشمولان با بیش از 8 سال غیبت

اجتماعي 0 4

سازمان غذا و دارو اعلام کرد
الزام داروخانه ها 

به ارائه فاکتور فروش

س��ازمان غذا و دارو با صدور بخش��نامه   ای 
اع��لام کرد هم��کاران ح��وزه دارو و تجهیزات 
پزشکی، ملزم به ارائه فاکتور فروش ممهور به 
مهر هستند. به گزارش مهر، در متن بخشنامه 
س��ازمان غذا و دارو آمده اس��ت: نظر به الزامی 
بودن صدور فاکتور رسمی برای عرضه خرد یا 
کلان تمام کالاها از جمله کالاهای سلامت محور 
و به  طور اخص فرآورده  های دارویی و تجهیزات 
و ملزومات مصرفی پزشکی در تمام شرکت ها، 
واحدهای صنفی و داروخانه  های سطح کشور، 
به اس��تحضار می رس��اند تم��ام داروخانه ها و 
واحدهای صنفی مربوط موظف به ارائه فاکتور 
فروش ممهور به مهر زنده هستند که در آن نوع 
و ش��کل اقلام، تعداد و قیمت دارو یا ملزومات 
پزشکی درج ش��ده است. مسؤولیت نظارت بر 
حس��ن اجرا با معاونان غذا و داروی دانشگاه ها 
و دانش��کده  های علوم پزش��کی سراسر کشور 

خواهد بود.

تغییر نام دانشگاه »فرهنگیان« 
به دانشگاه »تربیت  معلم« 

در نوزدهمین جلسه هیات امنای دانشگاه 
فرهنگیان تغییر نام دانش��گاه »فرهنگیان« به 
دانشگاه »تربیت  معلم« و جذب 400 عضو هیات 
علمی در این دانش��گاه مصوب شد. به گزارش 
ایلنا، در نوزدهمین جلسه هیات امنای دانشگاه 
فرهنگیان که با حض��ور وزیر آموزش وپرورش، 
اعضای هیات رئیسه و اعضای هیات امنا تشکیل 
شد، به اتفاق آرا و موافقت سیدمحمد بطحایی، 
تغییر نام دانشگاه فرهنگیان به دانشگاه تربیت 
معلم مصوب شد. همچنین در این جلسه پس 
از بررس��ی های اعضا، ج��ذب 400عضو هیات 
علمی برای دانشگاه فرهنگیان مورد تایید قرار 
گرفت. تصویب  آیین نامه پیشنهادی فرصت های 
مطالعاتی دانش��گاه فرهنگیان به هیات امنا از 
دیگر مصوبات نوزدهمین جلسه هیات امنای 

دانشگاه فرهنگیان بود.

استاندار تهران تأکید کرد
 لزوم ایجاد آمادگی 

برای مقابله با بحران ها

اس��تاندار تهران با تاکید بر اینکه امکانات 
وس��یعی در تهران برای مواق��ع بحران فراهم 
ش��ده اس��ت، افزود: هن��وز ب��رای بحران های 
طبیعی آموزش های لازم داده نشده و آمادگی 
و تقس��یم کار مناس��ب انجام نش��ده اس��ت. 
محمدحس��ین مقیمی درباره مدیریت بحران 
در اس��تان تهران  به ایس��نا گفت: در بحران 
نخستین کار این اس��ت که مسؤولان نیروی 
انتظامی منطقه را به گون��ه ای مدیریت کنند 
که ش��هروندان س��ایر نقاط نتوانند به منطقه 
بحران وارد شوند تا دس��تگاه های امدادی در 
س��ریع ترین زمان ممکن کار ام��دادی خود را 
انجام دهن��د. وی اف��زود: در زلزله اخیر همه 
ش��هروندان با خودرو به خیابان ها وارد شدند 
و مس��یر را برای خودروهای امدادی مس��دود 
کردند، لذا همان زمان در ستاد مدیریت بحران 
تصمیم گرفتیم مس��یرهایی ب��ه صورت ویژه 
برای خودروهای امدادی اختصاص پیدا کند. 
وی گفت: در حوزه امداد و نجات، مس��ؤولیت 
بر عهده س��ازمان هلال احمر است. بر همین 
اساس، همه سازمان هایی که قصد کمک دارند، 
باید زیر نظ��ر هلال احمر کار کنند. همچنین 
باید موضوعاتی همچون اسکان موقت هرچه 
زودتر برای مواقع بحران تعیین تکلیف ش��ود. 
اس��تاندار تهران با تاکید بر پیشگیری از وقوع 
خس��ارات ش��دید پس از زلزله با مقاوم سازی 
س��اختمان ها و آموزش نیروه��ای مختلف در 
سطح اس��تان تهران گفت: اس��تان تهران در 
زمینه احداث س��وله های مدیری��ت بحران با 
کمبود مواجه اس��ت و باید تعداد این سوله ها 
برابر نیاز در س��طح اس��تان باش��د. وی افزود: 
در مواق��ع بحرانی بای��د از امکانات و مدیریت 
مناس��بی برخوردار باشیم و از همه امکانات و 

زیرساخت ها در مواقع بحرانی بهره بگیریم.

درخواست از سازمان 
تأمین اجتماعي

مدت��ی اس��ت زمزمه ه��ا و ش��ایعاتی بین 
م��ردم محله نظام آباد تهران نقل می ش��ود که 
درمانگاه تامین اجتماعي ش��ماره15، واقع در 
محله نظام آب��اد، از قدیمي ترین و محروم ترین 
محلات منطقه ۷ تهران در شرف تعطیلي قرار 
گرفته اس��ت. این درمانگاه تنها مرکز خدماتي 
سازمان تامین اجتماعي در منطقه۷ است که 
سال هاست در محله نظام آباد، محله اي قدیمي 
با کمبود سرانه هاي خدماتي، قرار دارد.  درمانگاه 
ش��ماره 15 به دلیل واقع ش��دن در محله اي 
قدیمی و کم برخوردار، همواره با استقبال بالاي 
مراجعان و بویژه اقشار سالمند و کارگر مواجه 
بوده است اما انگار این روزها به دلیل به تفاهم 
نرس��یدن تامین اجتماعی با مالک، به رغم نیاز 
بالاي محله تا قبل از پایان تیرماه براي همیشه 
تعطیل مي شود. پیگیري ها براي جلوگیري از 
این اتفاق به سرانجام نرسیده و تعطیلي درمانگاه 
علاوه بر نارضایتي و سرگرداني بیماران، باعث 
بیکاري طیف بالاي پرسنل پزشکي و خدماتي 

مي شود.
گفتنی است، این مرکز خدمات گوناگونی 
مانند خدمات کلینیکي تخصصی چون زنان و 
زایمان، کودکان، قلب، جراحي سرپایي، اعصاب 
و روان، بخش عمومی، دندانپزش��کی، مامایی، 
تزریقات و پانس��مان و خدم��ات پاراکلینیکي 
همچ��ون داروخانه و نوار قل��ب را به مراجعان 
ارائه مي کند. از مدیران سازمان تامین اجتماعی 
درخواس��ت رسیدگی به این موضوع برای رفاه 

حال مردم و بیماران این منطقه را داریم. 
*جمعی از ساکنان محله نظام آباد

عضو شورای شهر تهران تاکید کرد

 شفاف سازی توزیع طرح ترافیک 
بین رسانه ها

عضو شورای شهر تهران با بیان اینکه مدیران 
معاونت حمل ونقل و ترافیک را به ش��ورا احضار 
می کنیم، گفت: باید توضیح دهند چرا آرم طرح 
ترافیک را اینگونه توزیع کرده اند و چرا نام رسانه ها 
را اعلام نکرده اند. حس��ن خلیل آبادی با اشاره به 
انتشار ناقص لیست خبرنگاران دریافت کننده آرم 
طرح ترافیک به فارس گفت: معاونت حمل ونقل 
و ترافیک باید اسامی دریافت کنندگان آرم طرح 
ترافیک را اعلام کند. وی با اشاره به اینکه برخی 
مدیران شهرداری، مش��اوران شورا و نمایندگان 
مجلس، آرم طرح ترافی��ک خبرنگاری دریافت 
کرده ان��د، گفت: این ط��رح به ن��ام خبرنگاران 
اس��ت و نباید بچه های نماین��دگان مجلس یا 
فرزندان مدیران نش��ریه ها این طرح را دریافت 
کنند. خلیل آبادی با بیان اینکه مدیران معاونت 
حمل ونقل و ترافیک را به شورا احضار می کنیم، 
گف��ت: باید توضیح دهند چرا آرم طرح ترافیک 
را اینگون��ه توزیع کرده اند و چرا نام رس��انه ها را 
اعلام نکرده اند. عضو شورای شهر تهران با اشاره 
به اینکه شفاف سازی کار خوبی است، گفت: باید 
نام رس��انه ها را هم اعلام کنند و مشخص شود 
کدام رسانه ها آرم طرح ترافیک دریافت کرده اند.

کارگاه های تخصصی تابستانی کانون پرورش  ■
فک��ری ک��ودکان و نوجوان��ان از 14 تیر برای 
نوجوانان 12 تا 1۸ س��اله آغاز می ش��ود. این 
روزها ثبت نام از داوطلبان و علاقه مندان به این 
کارگاه ها از س��اعت ۸:30 تا 1۸ در حال انجام 
اس��ت. نوجوانان می توانند با کمک مش��اوران 
بخش ه��ای گوناگون کارگاه های تابس��تانی و 
کارشناس��ان کانون، کارگاه یا کارگاه های مورد 

علاقه شان را انتخاب و برای آن ثبت نام کنند.
س��خنگوی س��ازمان تعزیرات گفت: حداکثر  ■

مدت زمان یک ش��اکی که به خاطر گرانفروشی 
موبایل در تعزیرات پرونده دارد، یک هفته بیشتر 
نخواهد بود. یاسر رایگانی درباره ورود تعزیرات به 
بحث گرانفروشی موبایل، گفت: با ورود به موضوع 
و رس��یدگی به شکایات مردمی مشخص شد به 
صورت 100 درصد گرانفروش��ی در ارائه موبایل 
وج��ود دارد اما اینکه چه مقدار گوش��ی و با چه 

مبلغی است همچنان در حال بررسی هستیم.
ارس��لان میری، مدیرکل تعزیرات حکومتی  ■

استان کرمان گفت: طی بازرسی بازرسان صنعت، 
مع��دن و تجارت از مغازه میوه فروش��ی به دلیل 
گرانفروشی و احراز تخلف، این واحد متخلف به 
تعزیرات حکومتی معرفی ش��د. وی افزود: واحد 
صنفی متخلف به علت تخلفات متعدد و سوابق 
زیاد پس از رس��یدگی در شعب این اداره کل به 
یک ماه نصب پارچه بر س��ر در واحد صنفی به 
عنوان متخل��ف و پرداخت جزای نقدی محکوم 
شد که حکم صادره توسط واحد اجرای احکام با 
حضور بازرسان صنعت، معدن و تجارت اجرا شد.

نبض جامعه

گ�روه اجتماع�ی: ح��دود 10 ماه از 
تغیی��رات در بزرگ ترین ش��هرداری 
کشور گذش��ته اس��ت؛  محمدعلی 
نجفی که با تایید اعضای شورای شهر 
و مدیران و متفکران جریان همس��و 
با دولت انتخاب شد، نتوانست آنطور 
که باید از پ��س وظایفش برآید و در 
نهایت به بهانه تکراری بیماری، شانه 

از مسؤولیت خالی کرد. 
پس از اس��تعفا و رفت��ن نجفی، 
سیدمحمدعلی افشانی گزینه اصلی 
برای نجات پایتخت از مشکلات بود. 
انتخابی که ب��ه باور کارشناس��ان و 
صاحبنظران حوزه شهری، تا به امروز 
بروز و ظهور عملیاتی چش��مگیری 
نداش��ته و ش��هروندان تهرانی تغییر 
محسوس��ی در پایتخ��ت ندیده اند!  
گفتنی است همسو شدن شهرداری 
با دولت به طور طبیعی این انتظار را 
ایجاد کرده است که بدهی های دولت 

به مترو پس از سال های سال ها پرداخت شود تا هم 
گسترش خطوط و ایستگاه های مترو و هم نوسازی 
و افزایش ناوگان انجام شود؛ انتظاری که تا به امروز 
محقق نشده است. در همین باره رئیس کمیسیون 
حمل ونقل و عمران شورای شهر با تاکید بر اینکه 
ش��هرداری در 10 ماه گذشته نتوانسته حتی یک 
ایس��تگاه مترو هم افتتاح کند، گفت: مدیران مدام 
می گویند پول ندارند، پس قبلی ها چطور ش��هر را 
اداره می کردند؟ محمد علیخانی به جلس��اتی که 
کمیسیون برنامه و بودجه و کمیسیون حمل ونقل 
شورا درباره تأمین منابع مالی مترو داشته اند، اشاره 
ک��رد و به فارس گفت: مدی��ران جدید در معاونت 
حمل ونقل و ترافیک متأسفانه در این مدت عملکرد 
ضعیفی داشته اند و نتوانسته اند انتظارات را برآورده 
کنند. به گفته رئیس کمیسیون حمل ونقل و عمران 
شورای ش��هر، حتی در این مدت نتوانسته اند یک 

ایستگاه مترو افتتاح کنند.
پیشرفت مترو با ابتکارات  ■

مدیران
وی با بیان اینکه همیش��ه 
مت��رو بی پ��ول ب��وده ولی با 
ابتکارات مدیرانش پیش��رفت 
کرده اس��ت، گفت: اگ��ر قرار 
بود مدیران قبلی نیز همه اش 
بگوین��د پول ندارن��د، همین 

خط��وط را هم نداش��تیم. وی ادام��ه داد: در حال 
حاضر مدیران حمل ونقل و ترافیک می گویند پول 
بدهید ت��ا کار کنیم که این نگاه در جلس��ه مورد 
انتقاد اعضا قرار گرفت. علیخانی همچنین به شرکت  
مجتمعی ایستگاه های مترو اشاره ای کرد و گفت: در 
گذشته این مجتمع زیرنظر مترو بود و مترو از این 
ایستگاه ها درآمد کسب می کرد اما پس از مدتی این 

مجتمع به معاونت مالی داده 
ش��د و حالا دوباره ما تصویب 
کرده ای��م این مجتمع به مترو 
بازگردد اما آقای پورسیدآقایی، 
معاون حمل ونق��ل و ترافیک 
شهرداری تهران معتقد است 
این مجتمع بای��د به معاونت 
حمل ونقل و ترافی��ک واگذار 
شود و این درست نیست، چرا 
که این نشان دهنده این است که معاونت حمل ونقل 
به دنبال تصدی گری اس��ت و با این کار بروکراسی 

زیاد می شود.
تنها به دنبال پول هستند ■

عضو شورای شهر تهران با بیان اینکه در ۸ ماه 
اخیر معاونت حمل ونق��ل و ترافیک 2 ریال درآمد 
نداشته است، گفت: مدیران فعلی فقط می گویند 

به م��ا پول بدهید ت��ا کار کنیم. وی 
به استفاده از فاینانس هایی که برای 
خطوط 6 و ۷ مترو تصویب شده اشاره 
کرد و گفت: آنقدر از این فاینانس ها 
استفاده نکردند تا مهلت آن به اتمام 
رس��ید؛ در حال حاضر  باید یک نفر 
ب��رود و فایناس ه��ا را تمدید کند. به 
گفته رئیس کمیسیون حمل ونقل و 
عمران شورای شهر، فاینانس موجود 
3۸0 میلیون یورو برای خطوط 6 و ۷ 
بوده است. به اعتقاد علیخانی، مدیران 
ناآشنا هستند و فقط می گویند پول 
بدهید. وی در پاس��خ به این پرسش 
که آیا تغییرات مدیریتی در معاونت 
حمل ونق��ل رخ می ده��د؟ گف��ت:  
تغییرات دس��ت شورا نیس��ت، باید 

شهردار تصمیم بگیرد. 
انتقاد از روش مدیریتی مدیران ■

رئیس کمیس��یون حمل ونقل و 
عمران ش��ورای ش��هر همچنین به 
راه اندازی خط ۷ مترو اشاره کرد و گفت:  قول داده 
بودند 6 ماهه این خط را ایمن کنند اما نتوانستند، 
یک ایستگاه هم راه اندازی نکردند. علیخانی افزود: 
قالیباف، ش��هردار س��ابق تهران ب��رای راه اندازی 
خطوط مترو از بانک ش��هر تأمین اعتبار می کرد، 
وام می گرف��ت و خطوط را راه اندازی می کرد، اینها 
متأس��فانه یک ایس��تگاه هم راه ان��دازی نکرده اند. 
وی ادامه داد: در گذش��ته نیز همین طور بوده ولی 
مدیران پ��ول را خرد نمی کردند و با آن ایس��تگاه 
افتتاح می کردند؛ ما نمی گوییم بدهی ها را ندهند، 
م��ا می گوییم پول را مدیریت کنند. وی با اش��اره 
به اینکه در حال حاضر کلانش��هر تهران 52 هزار 
میلیارد تومان بدهی دارد، گفت:  این در حالی است 
که بودجه شهرداری 1۸ هزار میلیارد تومان است، 
اگ��ر ما بخواهیم تمام بودجه را صرف بدهی کنیم، 

خب! باید شهر را تعطیل کنیم.

رئیس کمیسیون حمل ونقل و عمران 
ش�ورای ش�هر به راه اندازی خط ۷ 
مترو اشاره کرد و گفت: قالیباف برای 
راه اندازی خطوط مترو از بانک شهر 
تأمین اعتبار می کرد، وام می گرفت 
اما اینها متأسفانه یک ایستگاه هم 

راه اندازی نکرده اند
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عضو هیأت رئیسه کمیسیون قضایی مجلس عنوان کرد

افزایش ۷0 هزارنفری ورودی زندان ها
رئیس سازمان نظام پزشکی:

پزشکان بدخط تذکر می گیرند
گروه اجتماعی: عضو هیات رئیسه 
کمیس��یون قضای��ی و حقوقی 
مجل��س گفت: زندان ها نقش��ی در بازدارندگی از 
ج��رم ایفا نمی کنن��د. یحیی کمالی پور با اش��اره 
به آمارهای ارائه ش��ده از س��وی وزیر دادگستری 

به  افزای��ش ورودی  درب��اره 
زندان ه��ای کش��ور، به خانه 
ملت گفت: طب��ق اظهارات 
وزیر دادگستری آمار ورودی 
زندانیان در س��ال 95 حدود 
41۸ ه��زار نفر ب��وده که در 

سال 96 به 490 هزار نفر افزایش پیدا کرده است، 
بنابراین این آمارها براساس واقعیت هایی است که 
درگزارش ها مشخص می شود؛  از این رو نمی توان 
این آمارها را کتمان کرد و غیرقابل قبول دانست. 
نماینده مردم جیرفت و عنبرآباد در مجلس با بیان 
اینکه امکان افزایش آمارهای فعلی درباره ورودی 
زندان��ی به زندان ها وجود دارد، اف��زود: ورودی به 
زندان ها به طور حتم بی��ش از این آمارها خواهد 

بود اما نکته مهم این اس��ت که سیستم آماری در 
اکثر بخش ها و دستگاه ها دچار مشکل است. وی با 
تاکید بر اینکه آمارها درباره ورودی افراد به زندان ها 
نسبی است، تصریح کرد: افزایش ورودی زندان ها 
دارای عوامل متعددی اس��ت، برای مثال سیستم 
دادرس��ی به نحوی است که 
قض��ات از مج��ازات زندان ها 
بیش��تر اس��تقبال می کنند. 
کمالی پورگف��ت: حبس های 
الکترونیک��ی در قانون آیین 
دادرس��ی کیفری پیش بینی 
شده اما تاکنون کمتر مورد توجه قرارگرفته است. 
عضو هیات رئیسه کمیس��یون قضایی و حقوقی 
مجلس اف��زود:  متاس��فانه زندان ه��ا کانون های 
 اصلاح و تربیت نیس��تند، این در حالی اس��ت که 
ه��دف واقعی از مجازات در اس��لام بازدارندگی و 
تذهیب مجرم برای بازگشت دوباره به جامعه است 
اما افراد پس از بازگشت از زندان جرائم دیگری را 

نیز فرا می گیرند.

رئی��س کل  اجتماع�ی:  گ�روه 
س��ازمان نظام پزش��کی گفت: 
پزشکان بدخط و پزش��کانی که خط ناخوانا در 
نسخ پزشکی خود دارند، به منظور جلوگیری از 
بروز مش��کل برای بیماران، از این سازمان تذکر 

می گیرند. چندی پیش علی 
انجمن  نایب رئیس  فاطمی، 
داروسازان ایران اعلام کرده 
بود س��الانه حدود 45 هزار 
نف��ر از هموطن��ان، قربانی 
دس��تخط بد پزشکان شده، 

داروی اش��تباهی به آنها داده می ش��ود و از این 
تع��داد 3 هزار نف��ر به دلیل خطاه��ا و عوارض 
دارویی جان خود را از دست می دهند. به گزارش 
ایرنا، ایرج فاضل، رئیس کل سازمان نظام پزشکی 
در این باره اظهار داش��ت: اینک��ه خط تعدادی 
از پزش��کان ناخوانا و بد است، موضوع درست و 
واقعی است اما ش��اید آموزش خط از اول دچار 
اشکال اس��ت که این موضوع برای پزشکان هم 

به وجود می         آید. وی تصریح کرد: خط بد پزشکان 
تا حدودی موضوعی ریش��ه ای است؛ فردی بعد 
از اینکه پزشک ش��د، نمی تواند آموزش خط را 
فراگیرد بلکه باید قبل از ورود به حرفه پزشکی 
آموزش  های لازم به اف��راد در زمینه خط خوب 
داده ش��ود. فاضل در پاسخ 
به این پرس��ش که ش��اید 
پزشکان بدخط نباشند اما به 
دلیل مشغله زیاد توجهی به 
درست نوشتن نسخ و خوش 
خطی ندارند، اینگونه توضیح 
داد ک��ه باید این موض��وع را از آموزش وپرورش 
پیگیری کرد تا بتوانند روی خط خوب افراد هم 
تاکید داشته باشند اما در عین حال سازمان نظام 
پزش��کی به پزشکانی که خط ناخوانا و بد دارند، 
تذک��رات لازم را خواه��د داد. وی ای��ن موضوع 
را ی��ک موضوع اخلاقی و مهم دانس��ت و اظهار 
داشت: رس��یدگی به این موضوع در دستورکار 

سازمان نظام پزشکی قرار دارد.

سلامتبهارستان

پل ارتباطی رئیس کمیسیون حمل ونقل و عمران شورای شهر با اشاره به روش مدیریتی فعلی مدیران شهری مطرح کرد

انتقاد از روند کند افتتاح ایستگاه های مترو
علیخانی: یک ایستگاه هم راه اندازی نکرده اند!

کوتاه و گویا

آوای شهر


